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Toelichting: 

De PvdA fractie heeft kennisgenomen van een tweetal opvallende berichten in de actualiteit: 

1.   De gemeente Breda wil in de toekomst zelf wiet gaan kweken of legale plantages gaan opzetten 
waar onder toezicht hennep wordt geteeld. Een meerderheid in de gemeenteraad staat achter dit 
initiatief. Burgemeester van der Velden heeft toegezegd minister Opstelten een brief te sturen 
waarin hij verzoekt Breda toestemming te geven voor die stap. 

2.   Een café aan de Brugstraat in het CREDO-gebied in Roosendaal moet op last van 
burgemeester Niederer voor drie jaar dicht. De politie vond tijdens een controle in het café 
een grote partij drugs. Uit onderzoek van de politie bleek dat er vanuit het café op grote 
schaal hennep werd verhandeld. Bij de inval in het café werden acht mensen aangehouden, 
omdat ze drugs bij zich hadden. In het café zelf werd ook drugs gevonden. Bij een aantal 
huiszoekingen in Roosendaal zijn nog eens zes mensen aangehouden die mogelijk ook iets 
met de wiethandel te maken hebben. 

De berichtgeving had derhalve betrekking op preventie enerzijds, repressie anderzijds. Burgemeester 
Marijnen heeft met succes het gedogen van verkoop softdrugs verboden. Dit college heeft aangegeven 
deze situatie deze bestuursperiode te continueren en er alles aan te doen aan om mogelijke verplaatsing 
van de drugsoverlast tegen te gaan, alsmede de illegale handel. Handhaving krijgt hierin alle prioriteit. 
We verliezen het wenkend perspectief- waarbij wordt gestart met een onderzoek naar de voor- en 
nadelen van een coffeeshop op niet-commerciële basis voor de lokale markt, zoals verwoord in de Nota 
Cannabisbeleid 2009- niet uit het oog als mogelijkheid na deze bestuursperiode. Altijd geldt het devies 
dat we de drugsoverlast willen verbannen. De PvdA fractie onderschrijft deze gedachte en heeft de 
volgende vragen aan de burgemeester: 

1.    Heeft er regionaal afstemming plaatsgevonden over het verzoek van de gemeente Breda aan 
minister Opstelten? 

2.    Bent u bereid, in het licht van de berichtgeving uit Breda, om een onderzoek te doen naar de 
voor- en nadelen van een coffeeshop op niet-commerciële basis voor de lokale markt, zoals 
verwoord in de Nota Cannabisbeleid 2009? 

Ondertekening, 
Michael Yap 
PvdA  


